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Protokoll, Förbundet Agenda 21:s vårstämma 2014-04-25 

1. Kenneth Östberg öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna. 
 

2. Rigmor Åkesson valdes till ordförande och Eric Söderberg till sekreterare för 
stämman. 
 

3. Thomas Frisk och Lena Bergquist valdes att jämte ordföranden justera protokollet. 
 

4. Stämman godkände att mötet blivit utlyst i behörig ordning. 
 

5. Stämman fastställde röstlängden till 27 ombud. 
 

6. Dagordningen godkändes utan förändringar. 
 

7. Förbundssekreteraren Eric Söderberg föredrog muntligt verksamhetsberättelsen som 
också innehöll balans- och resultaträkning. Stämmen beslutade att godkänna 
verksamhetsberättelsen, fastställa resultat- och balansräkning per 2013-12-31 och föra 
över vinsten att disponeras i ny räkning. Dokumenten finns i handlingarna till 
stämman. 
 

8. Stämman godkände revisionsberättelsen. 
 

9. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
 

10. Kenneth Östberg valdes till styrelseordförande för kommande verksamhetsår. Kenneth 
valdes under förra årets stämma till ledamot i två år och har därmed ett år kvar. 
 

11. Val av styrelseledamöter: Andreas Porswald föredrog valberedningens förslag. 
Stämman valde följande styrelseledamöter på två år: 
 
- Thomas Frisk, Västerås Science Park 
- Karl Ternemo, Aspholmen Fastigheter 
- Carin Lidman, Västerås Stad 
 
Följande ledamöter valdes om till en ny tvåårsperiod: 
 
- Mats Gunnarsson, Landstinget Västmanland 
- Sara Stenberg 
 
Nedan visas de ledamöter som har ett år kvar: 
 
- Måns Enander, Länsstyrelsen i Västmanland län 
- Lisa Fröberg, Svenska Kyrkan 
- Anna Malmström, energi och klimatrådgivare, Västerås Stad 
- Monica Stolpe-Nordin, Studieförbundet Vuxenskolan 
- Thomas Wahl, Mälardalens högskola 
- Lena Westerholm, ABB 
- Erik Åberg, Sala kommun 
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12. Val av revisorer: Gunilla Bergvall, Landstinget Västmanland valdes om till revisor. 
Joakim Widell, Västerås stad, valdes till ny revisor. Hans Peterson, Landstinget, 
valdes om till revisorssuppleant. 
 

13. Andreas Porswald valdes till sammankallande för valberedningen där också Erik 
Dahlquist från Mälardalens högskola och Barbara Conte, Landstinget Västmanland 
valdes in. 
 

14. Förändring av Gröna Draken: Lena Bergquist, chefredaktör för Gröna Draken, 
genomförde en arbetsövning med deltagarna innan den formella stämman. Deltagarna 
delades in i grupper med olika frågeställningar, se bilaga. Grupperna redovisade sedan 
förslag om layout, artiklar, annonser m.m. Lena tog med sig svaren på 
frågeställningarna och ska presentera ett förslag till förändring på FA21:s nästa 
styrelsemöte.  
 
Stämman beslutade att styrelsen får förtroendet att arbeta vidare med Gröna Drakens 
utformning. 
 

15. Övriga anmälda ärenden som inkommit senast 14 dagar innan stämman: 
Hans Ivarsson från Arboga kommun framförde att kommunen anser att 
papperstidningen ska läggas ned på sikt och övergå helt till en digital version. Kenneth 
Östberg meddelade att det är en ständigt pågående process att se över hur vi når ut på 
bästa sätt med Gröna Draken. Måns Enander ansåg att Gröna Draken har ett högt 
läsartal och att det står i stadgarna att vi ska ge ut en papperstidning. 
Stämman beslutade att ärendet inte föranleder till någon åtgärd. 
 

16. Rigmor Åkesson avslutade stämman och tackade för visat intresse. 
 
Bilagor: 
- Gröna Draken i fokus den 25 april 2014 
- Handlingar till vårstämman 2014 
 
Efter stämman firade FA21 sitt 20-årsjubiléum med en finare sallad. Gycklargruppen Trix 
visade enmansshowen ”En bit på väg” under eftermiddagen. 
 
 
 
 
 
Eric Söderberg Thomas Frisk Lena Bergquist 


